
 
Stärnö Vindhamns Båtklubb 
 

 

Sändlista ordinarie ledamöter. 

Lars Sjöstedt 

Gunnar Johansson 

Gro Andreassen 

Leif Magnusson 

Alf Håkansson 

 

Suppleanter. 

Gun Öhman Mattsson, suppleant 

Christer Berglind, suppleant 

Inte närvarande. 

Johnny Lidfors 

Stefan Alex 

 

 

Protokoll styrelsemöte. 

Tid: tisdag 17 oktober 2023 kl. 18.00.  

Plats: Klubblokalen Stärnö. 

Fika: Gro 

1) Mötets öppnande. 

Lars hälsade alla välkomna till dagens möte och öppnade därmed det. 

 

2) Val av protokolljusterare. 

Till protokolljusterare jämte ordförande valdes Leif. 

 

3) Godkännande av dagordning. 

Dagordningen föredrogs och godkändes. 

 

4) Föregående mötesprotokoll. 

Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

 

5) Ekonomi. 

Gro rapporterade att ekonomin är riktigt god. 

 

6) Avrapportering torrsättningar. 

Stefans förslag om grupper vid torr/sjösättning fungerade riktigt bra. 

Båt skadad drivaxel vid upptagning, de som hjälper till måste vara mer observanta hur båtarna lyfts. 

Någon i varje grupp måste vara ansvarig för dirigering av kranen. 

2 personer måste ta emot båten vid kaj och se till att de som ska sätta båten på plats vet hur de ska gå vid 

kranen när den kör bort till uppställningsplatsen. 

Gunnar införskaffar armbindlar i olika färger och slingmärken. 

 

7) Planering för framtiden, sjö och torrsättningar. 

Inget nytt framkommit, Lars kollar vidare. 

 

8) Årsmöte BBF 23 november. Vilka närvarar? 

Lars, Alf, Gro, Gun och Christer deltager. 



 
Stärnö Vindhamns Båtklubb 
 

 

9) Planering arbetsdag. 22 oktober kl.10.00. 

Leif leder och planerar arbetsdagen. 

Fika efter avslutat arbete. 

Gunnar skickar mail och sms om påminnelse om arbetsdagen. 

 

10) Skrivelser. Motioner. 

Inga inkomna. 

 

11) Övriga frågor. 

Lars och Gunnar deltog på mötet i Karlshamns segelsällskaps lokal med kommunen och politiker. Närvarande 

klubbar var Karlshamns segelsällskap, Svaneviks bryggförening och Stärnö Vindhamns Båtklubb. 

Mest handlade det om uppställningsplatser på Svanevikssidan och då Marinkompaniet ska få platser liknade 

som MMG har på andra sidan hamnen. 

Inget övrigt framkom utan hamnar och uppställningsplatser är oförändrade i dagsläget. 

Påtalades vikten att hamnar och skärgården är tillgängligt för båtlivet. 

Förslag på att bygga boulebana diskuterades, placering etc. tas upp på arbetsdagen. 

Förslag att införskaffa en säkerhetsbåt för kunna hjälpa till om någon t.ex. får motorstopp eller någon annat 

händer i hamnen som kan behöva hjälp av motorbåt diskuterades, vi kollar om vi kan få sponsring av olika 

försäkringsbolag. 

Fadderverksamhet för någon typ av segelbåt ihop med Blekinge Båtförbund diskuterades, Gunnar kollar vidare. 

Försöka komma igång med spontanträffar t.ex. bildberättelse och lite info vad man upplevt inom sjölivet, 

trevliga hamnar eller andra platser som kan vara av intresse. Alf kollar vidare om detta ihop med styrelsen. 

 

12) Nästa möte. 

Tisdagen 28 november. Gunnar fixar fika. 

 

13) Avslutning. 

Lars tackade för ett trevligt möte avslutade därmed det. 

 

Karlshamn 

 Sekreterare 

Gunnar Johansson  

Ordförande     Ledamot 

 

Lars Sjöstedt     Leif Magnusson 


